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Z A P I S N I K 

 
 

sa  28.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana  13. ožujka  2009. 
godine, u sali Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 18,00 
sati. 
 
NAZOČNI: dr. Andrija Buljević,  Nikola Sinovčić, Lovrenco Vladislavić, Petar 
Glušević,  Šimica Dragičević,  mr. sc. Milan Glavaški,  Juraj Krstulović, dr. Marko 
Stazić,  Ivica Caglević.         
 
ODSUTNI:  Frane Domančić, dr. Milan Šlender, dr. Branko Jašić, Siniša Cvitanović. 
 
OSTALI NAZOČNI: Ante Kirigin, Jelica Bezmalinović, Darko Matulić, Zoran 
Marinelić, Ivica Radić, ðuro Roso, Mate Martinić, Ivan Bjažević, Nenad Krstulović, 
Dinko Hržić, Joško Nigojević,    Sergij Rendić,  Ivica Vranjičić   i  Ines Kojundžić. 
 
Uvodnom rječju predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra dr. Andrija Buljević je 
pozdravio sve nazočne vijećnike, a nakon prozivke  je utvrñeno  da je nazočan dovoljan 
broj vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka, tj.  devet  članova Gradskog vijeća te 
je dao na glasovanje dnevni red, s prijedlogom  i na zamolbu zapovjednika Policijske 
postaje „Brač“ Darka Matulića,  da planirana točka 5. bude raspravljena odmah,  po 
usvajanju dnevnog reda,  zbog njegova odlaska na put.  
 
Vijećnik Petar Glušević je takoñer zatražio dopunu dnevnog reda  na način,  da  odmah 
nakon 2. točke dnevnog reda bude raspravljen prijedlog  „Odluke o smanjenju cijena 
gradskog prostora tj. njihovog najma.“ 
 
Dr. Buljević je istakao da to je dopuna, ali da bi za tu točku trebali  imati pisani 
materijal za raspravu na Vijeću. 
 
Petar Glušević je rekao da će obrazloženje dati usmeno. 
 
Dr.Buljević:“Po proceduri trebalo bi proći Poglavarstvo, ti možeš dati informaciju, ne 
može Vijeće donositi neku odluke bez prethodne  rasprave na Poglavarstvu.“ 
 
Nezadovoljan odgovorom, vijećnik Petar Glušević napustio je sjednicu u 18,10 sati. 
 
Šimica Dragičević:“Ja sam htio dati prijedlog da se o predloženom dnevnom redu 
uopće ne raspravlja, nego da se ova sjednica Vijeća s predloženim dnevnim redom 
odgodi za jedan drugi datum prije isteka mandata ovog Vijeća, da na toj sjednici pod 
točkom jedan dnevnog reda bude rasprava o prijedlogu prostornog plana Grada Supetra 
koji nije donesen. To je najvažniji posao u nadležnosti ove jedinice lokalne samouprave 
koji nismo odradili, a bavili smo se tim poslom cijeli naš mandat, i to  ne na način da bi 
oporba smetala poziciju, aktualnu vlast, nego smo pomagali da se to pitanje riješi, 
meñutim mogu reći krivnjom gradonačelnika i gradskog poglavarstva taj posao nije 
odrañen. Nedonošenje plana  odrazilo se na sve, ne rade agencije, geometri, odvjetnici, 
trgovine koje prodaju grañevinski materijal, zidari,   izostali su prihodi Grada, štetne 



 2

posljedice su nenaplačeni  porez na promet nekretnina, poreza na promet usluga, 
komunalnog doprinosa i komunalnih taksi. Imamo situacija gdje su prema nama zbog 
nedonošenja prostornog plana upućeni zahtjevi da se ubrza taj postupak da bi se mogli 
legalizirati neki objekti koji se mogu uklopiti u prostor jer ga ne narušavaju jer su 
napravljeni kvalitetno, ni to se ne može okončati, pa je na jedan način život u Gradu 
definitivno zaustavljen. Mi se nalazimo u stisci s vremenom, a to je posao kojeg ovo 
Vijeće mora odraditi, jer je sramota da mi najvažniji dio posla iz naše nadležnosti nismo 
uspjeli okončati. Mi ne možemo dalje  tolerirati ovakvo stanje, ne možemo trošiti 
vrijeme i novac naših grañana, gradonačelnik je plaćen za obavljanje svoga posla, a 
najvažniji dio njegovog posla nije odradio kako treba, nije vodio računa da se taj posao 
završi, a s naše strane je bilo suradnje. Dva naša istaknuta  oporbena vijećnika  
Krstulović i Šlender, ljudi koji su obavljali poslove predsjednika bivše skupštine i 
izvršnog vijeća, dakle ljudi s bogatim iskustvom su bili uključeni u Komisiju koja se 
bavila izradom prostornog plana, dakle mi smo surañivali. Znali ste čak i to, da tu nema 
suprotstavljanja da je samo pitanje da se odradi tehnički dio posla, po tim pitanjima 
niste radili. Mi imamo sada istek mandata. U materijalima koje smo dobili na sjednici 
se ukazuje na jedan rizik očekivanja da bi ova nadležna tijela dala svoje suglasnosti, a 
zapravo je to trebalo odraditi daleko ranije.  Ja sam se raspitivao kod načelnika iz naših 
susjednih općina, ti su ljudi odlazili  i visili tamo za vratom ljudima koji su trebali dati 
suglasnosti i ukazati koji je to veliki  problem za naš Grad. Nama je bilo  najvažnije 
opravdanje što smo jedan od zadnjih gradova u Hrvatskoj koji plan nisu donjeli, neki 
gradovi donose po treći put plan dok mi za mandata nismo donjeli ni osnovni. Nama u 
ovom vremenu do raspisivanja izbora ostaje jedno vrijeme u kojem se to može odraditi 
ako se gradonačelnik angažira sa svojim suradnicima, da bi mi dobili materijale i da bi 
se ostvarile zakonske pretpostavke da  to usvojimo prije isteka našeg mandata. Imamo i 
prijetnju ovog drugog roka, a to je protok  roka od javne rasprave od devet mjeseci, a to 
upada u ovo vrijeme raspisivanja izbora, jer ako se raspišu izbori, raspušta se Vijeće i 
mi više ne možemo o tome odlučivati. Ali do raspisivanja izbora, mislim da se 
gradonačelnik može na ovim pitanjima  angažirati, da mi možemo okončati naš mandat 
donošenjem prostornog plana, jer zamislite situaciju ako bude trebalo zbog raspisivanja 
izbora čekati saziv novog vijeća i ponovnu javnu raspravu. Ove točke dnevnog reda 
može raspraviti novo Vijeće. Vijećnici SDP pozivaju vijećnike HDZ da prihvate naš 
prijedlog  i obvežu gradonačelnika da se sjednica odgodi po svim točkama dnevnog 
reda.“     
Gradonačelnik:“Mi smo zatražili sve potrebne suglasnosti, danas je bio zadnji dan za 
dobivanje istih, dobili smo ih  do sada osam, Ministarstvo poljoprivrede i šumarstva 
nije odgovorilo, od Hrvatskih voda dobili smo negativno mišljenje jer je  trebalo  
ispraviti dvije stvari, skinuti stari vod, mi smo to napravili, od „Vodovoda Brač“ smo 
dobili pečat da je to u redu  i poslali  Hrvatskim vodama ponovo  na suglasnost. Drugi 
dio primjedbi je bio na područje navodnjavanja Grada Supetra, u  Postirama je prijedlog 
navodnjavanja prošao, mi smo u provedbenim odredbama trebali dati jednu zaključnu 
odredbu, to smo napravili, i postupili prema njihovim uputstvima. Suglasnosti od 
Ministarstva poljoprivrede i Hrvatskih šuma bi trebali dobiti, danas je bio zadnji dan, mi 
smo u kontaktu s njima, rekli su da nema nikakvih problema. Sve smo poslali Zavodu 
za urbanizam, Zavod je danas poštom poslao prema nama konačni nacrt i  Poglavarstvo 
će u nedjelju ili ponedjeljak ujutro usvojiti konačni prijedlog. Prema tome, mi već u 
ponedjeljak šaljemo prema Županiji i prema Ministarstvu naš prostorni plan, ja ću 
intervenirati u Županiji i Ministarstvu da što prije bude gotovo, da bi mi  za par dana  
izglasali prostorni plan.“ 
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Dr.Buljević:“Šimica, čeka se još samo  suglasnost Ministarstva i Županije, ali da smo 
odgodili Vijeće, prošla bi tri mjeseca  u koja smo obavezni održati Vijeće, onda ne bi ni 
bili u poziciji da glasujemo o prostornom planu.“ 
Šimica Dragičević:“To je legalno i neće se ništa dogoditi ako sjednicu odgodimo.“ 
Dr.Buljević:“U tom slučaju treba ovo Vijeće registrirati kao održano Vijeće.  
Gradonačelnik:“Zašto  danas ne možemo odraditi ovaj dio?“ 
Juraj Krstulović:“To je nebitno u odnosu na plan“ 
Dr.Buljević:“Ne mijenja na stvari ako odgodimo.“ 
Šimica Dragičević:“Mijenja bitno na stvari. Mi kasnimo upravo krivnjom Poglavarstva 
zbog indolentnosti, a napravljena je golema šteta.  Niti jedan dan,  gradonačelnik  ni 
nitko u ovom Gradu  nema pravo  zaustavljati život  niti jednog stanovnika ovog Grada. 
Ja se sjećam da sam ja to trpio i  to me dovelo da sjedim u ovoj klupi, pa mi je žao da 
danas takvo stanje trpi netko drugi ali mojom krivnjom sigurno ne, i zato se trudim da 
se takve stvari ne dogañaju.“ 
Dr.Buljević:“Odgañanje današnjeg Vijeća ništa ne mijenja na stvari, plan će po 
procjenama gradonačelnika biti za petnaest dana.“   
Gradonačelnik:“Kad doñu povratne informacije sazvat ćemo odmah Vijeće.“ 
Šimica Dragičević:“Vi znate predsjedniče Vijeća, da je gradonačelnik sebe demantirao 
sedam puta, ako treba  vjerovati gradonačelniku osmi put ja ću mu vjerovati, ali ovaj 
put tražim da se on složi sa mnom  i da se odgodi sjednica.“  
Gradonačelnik:“Zašto bi se odgañala sjednica, kakve veze ima prostorni plan s ovom 
sjednicom. Dao sam obrazloženje u vezi plana, sve predradnje su napravljene, 
očekujemo suglasnost Ministarstva i Županije, čim ih dobijemo sazvat ćemo Vijeće da 
izglasa prostorni plan.“ 
Šimica Dragičević:“Garantirajte u roku 8 dana i zakažite sjednicu i održat ćemo 
raspravu po točkama dnevnog reda.“ 
Juraj Krstulović:“Ne želimo praviti opstrukcije niti loviti iz kantuna  je li tri mjeseca 
ili nije, mi možemo ovo registrirati kao sjednicu, ne inzistiramo na nikakvim rokovima 
ni bilo čemu, donesimo odluku da je zaključak današnje sjednice bez usvajanja dnevnog 
reda da ćemo ovu sjednicu održati sa prvom točkom dnevnog reda usvajanje prostornog 
plana, a hoće li to biti za 8 ili 15 dana nije bitno, bitno je  da ono bude prije raspuštanja 
ovog Vijeća. Ako ovo Vijeće ne donese prostorni plan, ovo što imamo ovdje, a i mnogo 
toga što smo donosili do sada je bezvrijedno u odnosu na ovaj dokument. Inzistiramo na 
tome,  uzmimo tajm aut sa zaključkom jer odraditi ovo ili ne sasvim je svejedno.“ 
Dr.Buljević:“Glavni razlog održavanja Vijeća je da se formalnost od tri mjeseca 
poštuje, to se moralo održati, s time da se računalo na mogućnost dodatnog Vijeća za 
usvajanje plana. Slažem se, ove točke dnevnog reda nisu važne  u odnosu na prostorni 
plan kojeg treba prihvatiti. Meni preostaje da dam na glasovanje da  se ovo Vijeće 
registrira kao održano Vijeće, a da naknadno održimo drugu sjednicu Vijeća.“ 
Juraj Krstulović:“Ovo je redovna sjednica.“ 
Dr. Buljević:“Šimica, da li se može tako tretirati?“ 
Šimica Dragičević:“ Imamo predloženi dnevni red koji nije prihvaćen. Nas dvoje se 
protivimo a vi nemate kvorum. Tražim da se usvoji zaključak da se sjednica održi kad 
se stvore pretpostavke za raspravu o prostornom planu, da to bude prije isteka našeg 
mandata.“ 
Dr.Buljević:“Najbitnije je od svega da iduće Vijeće bude legalno.“ 
Šimica Dragičević:“Bit će legalno ako na sjednici bude rasprava o prostornom planu, 
ako ne bude rasprava o prostornom planu, neće se ni održati.“ 
Juraj Krstulović:“Ovo je sazvano Vijeće, nije održano radi nečega drugoga,  
predlažemo da se donese zaključak. Možemo sve odraditi dizanjem ruke i reći da ovaj 
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predloženi  dnevni red nećemo usvojiti, drugi je prijedlog da ova sjednica bude 
zakazana na temu kada održati drugu, da bi na njoj prva točka dnevnog reda bilo 
izglasavanje prostornog plana, i uz to sve druge točke.“ 
Gradonačelnik:“Sjednicu ćemo sazvati čim dobijemo prostorni plan.“ 
Šimica Dragičević:“Inzistiram da prihvatite moj prijedlog jer on upravo govori o tome 
što Juro govori, a to je da se rasprava po ovom dnevnom redu odgodi za onaj trenutak 
kad  budu osigurane pretpostavke za raspravu o prostornom planu, a da to bude prije 
isteka našeg mandata i da na tome proradi gradonačelnik. To treba biti zaključak, a o 
dnevnom redu možemo glasovati ali zna se da nije usvojen. Usvojimo ovakav 
zaključak, da se prihvaća naš prijedlog.“ 
Dr.Buljević:“ Šimica, formuliraj prijedlog.“ 
Šimica Dragičević:“Ja sam formulirao prijedlog, skinite ga s ovog diktafona. Predložio 
sam da nabavite  još jedan diktafon kako bi se čulo što govorimo, to nije skupo. 
Ukratko, moj prijedlog je da se odgodi rasprava po danas predloženim točkama 
dnevnog reda, da se zakaže nova sjednica prije isteka našeg mandata, s time da se u 
dnevni red uvrsti pored ovih točaka na prvom mjestu raspravi o konačnom prijedlogu 
Prostornog plana ureñenja  Grada Supetra i o njegovom donošenju“ 
         
 
Predsjedavajući je dao na glasovanje prijedlog  Šimice Dragičevića,  koji je nakon 
obavljenog izjašnjavanja vijećnika  prihvaćen s  7  glasova  ZA  i  1 glas  SUZDRŽAN. 
 
  
Završeno u 18,20 sati. 
 
                                                                     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                            dr. Andrija Buljević v.r. 
 
                                      
               
Zapisnik sastavila gradska uprava  
prema tonskom zapisu sa sjednice 
 


